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Pensionärsrådet 

 

 

 

Besök: Storforsplan 36, Farsta centrum 

Post: Box 113, 123 22 Farsta 

Tel växel: 08 508 18 000 

E-post: farsta@stockholm.se 

Hemsida: www.stockholm.se/farsta 

 

 

Pensionärsrådets möte  
den 13 oktober 2014 

 

Ledamöter  

Inger Sjöberg, ordförande PRO Farsta centrum 

Stig Åström, vice ordförande SPF Farsta 

Susanne Watthiersson PRO Hökarängen 

Sonja Wenström SPF Sköndal 

  

Tjänstgörande ersättare 

Berit Johansson 

 

Ersättare 

 

PRO Tallkrogen-Gubbängen 

Bror Palmäng PRO Sköndal 

Sven Engström PRO Farsta centrum 

Christina Johansson SPF Farsta 

Ove Svensson SPF Sköndal 

  

Förhinder  

Lilian Falkbäck, ledamot PRO Farsta strand 

  

Tjänstemän  

Päivi Kabran avdelningschef 

Pär Dahlqvist avdelningschef ekonomi   § 5 

Pia Sundqvist nämndsekreterare 

 

 

 

 

 

 

Sekreterare 

 

 

 

 

Ordförande Vice ordförande 
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Justerarnas signaturer 

 

§ 1  Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 2  Val av justerare och tid för justering 

Till justerare utsågs ordföranden Inger Sjöberg och vice 

ordföranden Stig Åström. Justering sker torsdag 16 oktober. 

 

§ 3  Anmälan av protokollet från förra mötet 

Protokollet från rådets möte den 15 september 2014 anmäldes 

och lades till handlingarna. 

 

§ 4  Ärenden till nämndsammanträdet den 23 oktober 

Ärende nr 2: Rutin för lex Sarah inom Farsta stadsdelsnämnd 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 3: Externt finansierade projekt inom Farsta 

stadsdelsförvaltning 2014 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 5: Uppföljning av vård- och omsorgsboenden på 

entreprenad – Postiljonen 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 6: Förlängning av avtal med Nordic Tjänst om inköp 

och distribution av dagligvaror inom hemtjänsten 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 12: Motion  från V om en kreativ vision för 

Högdalstopparna som ett viktigt led i skapandet av Ekopark Syd 

– svar på remiss från kommunstyrelsen 

Sven Engström föreslog att det skulle byggas en linbana till en av 

topparna. Rådet hade i övrigt inga synpunkter. 

 

§ 5  Information från förvaltningen 

Avdelningschef Päivi Kabran och förvaltningens ekonomichef 

Pär Dahlqvist presenterade konsultföretaget Governos rapport om 

förutsättningarna för äldreomsorgen i Farsta och rådet förde en 

längre diskussion om detta.  
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Päivi Kabran svarade på en fråga från rådets förra möte om hur 

man tar kontakt med förvaltningen när man vill ansöka om 

äldreomsorg, om handläggarna har geografiska ansvarsområden. 

Handläggarna är mycket riktigt indelade i team som ansvarar för 

olika geografiska områden. När en förfrågan kommer in, till 

exempel via Äldre direkt, den centrala Trygghetsjouren eller 

förvaltningens växel slussas den vidare till det ansvariga teamet. 

 

Balanslistan över rådets frågor, besök och liknande gicks igenom 

och uppdaterades – se bilaga. 

 

§ 6  Övriga frågor  

Bror Palmäng berättade att en medlem i hans förening har lämnat 

in ett medborgarförslag om översyn av trygghetslarm, med 

anledning av det stora driftstoppet i början av året. Medlemmen 

har enligt Bror inte fått någon återkoppling från förvaltningen. 

Sekreteraren, som informeras om inlämnade medborgarförslag 

när de anmäls till nämnden, har inte sett till förslaget men lovade 

undersöka och återkomma, och Bror lovade undersöka var 

förslaget hade lämnats in. 

 

Sven Engström tog upp behovet av närsjukvård i Farsta på 

helger. Rådet konstaterade att frågan i så fall får drivas genom 

kontakter med landstinget. 

 

Rådet ser fram emot att få träffa den nya stadsdelsnämnden efter 

årsskiftet. 

 

Sekreteraren tog upp frågan om elektroniska besked om arvoden 

som staden inför från och med oktober, något som ställer till 

problem för de i rådet som saknar dator och internetbank. 

Problemet har även tagits upp inom andra pensionärsråd. 

Beskedet från stadens personalstrategiska avdelning dock är att 

det inte kommer att göras några undantag för pensionärsråden. 

 

§ 7  Avslutning 

Ordföranden avslutade mötet. 

 


